
Rondvraag 
 
Hoe kan het dat GS een ontheffing jacht op vossen hee� verleend op 3 mei, terwijl 5 mei de rechtbank deze ontheffing hee� 
bevroren in afwach�ng van de uitspraak van de Raad van State op donderdag 11 mei wanneer besloten wordt of het verbod 
in stand wordt gehouden?  
 
Waarom is niet gewacht tot 11 mei tot de defini�eve uitspraak van de Raad van State? In die paar dagen zijn er wel een heel 
aantal vossen gedood. 
 
Het verband tussen afschot vossen en afname gedode vogels is niet grondig onderzocht noch aangetoond. Het werkt juist 
averechts: er komen vossen bij, en vrouwtjes worden vruchtbaarder.  
Kunnen GS ons voorzien van cijfers waaruit een concreet causaal verband blijkt tussen de aanwezigheid van de vos in de 
aangewezen gebieden en de afname van de weidevogelstand, waarbij deze cijfers niet ook beïnvloed worden door 
achteruitgang van de biotoop of ander menselijk ingrijpen?  
 
Wat wel effect hee� is het nemen van preven�eve maatregelen. Welke preven�eve maatregelen hee� GS in de afgelopen 
jaren genomen om weidevogels te beschermen en wat waren daarvan de uitkomsten? 
 
Hoe gaat GS handelen op het moment dat de Raad van State het verbod op de vossenjacht ophe�?  
 


